

《单词百科:hydrogenate是什么意思?hydrogenate怎么发音?hydrogenate的解释和用法》

英语单词hydrogenate是什么意思?hydrogenate怎么读?hydrogenate怎么发音?简答网为您整理了hydrogenate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hydrogenate怎么读

hydrogenate的读音: ['haɪdrədʒəneɪt]

hydrogenate的意思

1、v.加氢；使氢化；使还原；使与氢化合；用氢处理

hydrogenate的相关词组

1、covalent hydrogenate 共价型氢化物;

hydrogenate的反义词

1、**dehydrogenate** v.使脱氢;

hydrogenate的双语例句

1、Through nitrosation , hydrogenate reduction, and acylate three steps, the yield surpass 80 % for the diethyl malonate.

收率相对于丙二酸二乙酯达到了80%以上.

2、The chilled box is the important internal component of hydrogenated reactor.

急冷箱是加氢反应器的重要内件。

3、Depth profile investigation for the hydrogen content in the hydrogenated amorphous silicon

非晶硅a-Si：H膜中氢含量的深度分布研究

4、Effects of deposition temperature on electrical properties of hydrogenated amorphous carbon films

沉积温度对含氢非晶碳膜电学性质的影响

5、Hydrogenating Monitoring Steel Pipe Inner Wall Corrosion and Anticorrosion Layer Effect

钢管内壁腐蚀及防腐层效果氢渗法的监测技术

6、Analysis on equipment corrosion and its protection for lube oil hydrogenated unit

润滑油加氢装置设备腐蚀分析及防护措施

7、Temperature field control model of laser crystallization of hydrogenated amorphous Si

氢化非晶硅激光结晶温场控制模型

8、Existing problem and improvement of hydrogenated reaction feed furnace

加氢反应进料加热炉存在的问题及改进措施

9、Advance of foreign and domestic hydrogenated petroleum resin technology

国内外加氢石油树脂的技术进展

10、Design feature and its improvement design of agitating system for hydrogenated kettle

加氢釜搅拌系统的设计特点及其改进设计

11、Preparation of hydrogenated amorphous carbon films and its applications to metals surface protection

氢化非晶碳膜的制备及其在金属表面防护上的应用

12、Evaluation on safety performance for lube oil hydrogenated reactor

润滑油加氢反应器的安全性能评价

13、The experimental study on chilled box& internal component of hydrogenated reactor

加氢反应器内构件&急冷箱的试验研究

14、Further discussion on material selection for forge welding type hydrogenated reactor

再论锻焊式加氢反应器用材的选择

15、Study on the preparation of high barrier hydrogenated carbon film and its properties

高阻隔碳氢膜的制备及性能研究

16、Experimental study on Performance Evaluation on hydrogenated reactor in service

在役加氢反应器壳体材质性能的模拟试验和评定

17、Quality Control in Supervising the Manufacture of Hydrogenated Reactor (2)

加氢反应器监造过程中的质量控制（二）

18、Synthesis of one carbon atom compound by hydrogenate of CO₂ under gas-solid photocatalysis in normal temperature and pressure

常温常压气-固光催化CO₂加氢合成一碳化合物的研究

以上是简答网为您整理的hydrogenate怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于hydrogenate的用法、hydrogenate的释义、hydrogenate的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hydrogenate>

